

ADDENDUM

The following section should have been included in this Guide:

31. Acquisition, Disposition, and Development of Real Property in Canada

A foreign government, or a member of a foreign mission acting as a private person, may acquire, dispose of, or develop real property in Canada only:

- (1) on the basis of reciprocity;
- (2) in accordance with applicable local laws and regulations;
- (3) if required, after having requested and received the Canadian Government's written approval.

Requests for approval, if required, must be submitted to the Office of Protocol of the Department of External Affairs, which reserves the right to demand, at its discretion and on the basis of reciprocity, further particulars of the acquisition, disposition, or development before consideration is given. Any inquiries in this regard should be addressed to the Office of Protocol.

* * * * *

La section suivante aurait dû être incluse dans ce Guide:

31. Acquisition, Cession et Développement de Propriété immobilière au Canada

Un gouvernement étranger, ou un membre d'une mission étrangère à titre personnel, peut acquérir, céder, ou développer une propriété immobilière au Canada seulement:

- (1) sur la base de réciprocité;
- (2) en conformité des lois et règlements locaux applicables;
- (3) si requis, après avoir demandé et reçu l'approbation écrite du Gouvernement canadien.

Les demandes d'une telle approbation, si requise, doivent être soumises au Bureau du Protocole du Ministère des Affaires extérieures, qui se réserve le droit d'exiger, à sa discrétion et sur la base de réciprocité, de plus amples renseignements sur l'acquisition, la cession, ou le développement avant d'y donner considération. Toutes demandes de renseignements à cet égard devraient s'adresser au Bureau du Protocole.